
 

 

commissie bestuurlijke en administratieve organisatie 

Debriefing Zitting van 16 februari 2023 

 

 
Samenstelling: 

 
 
Aanwezig: 

mevrouw Ann De Ridder, voorzitter; 

mevrouw Nicole Billens; de heer Gust Crabbe; de heer Jeroen Tiebout; de heer Gunther Coppens; 
mevrouw Kim Paesmans; de heer Wim Peeters; de heer Siebe Ruykens; de heer Lucien Wauters; de 

heer Jean Cornand; de heer Raimondo Palermo; mevrouw Lydie De Smet; de heer Michel Miedzinski; 
de heer Jeroen Steeman; 

de heer Walter Vastiau, secretaris 
 

Eveneens aanwezig:  

mevrouw An Speeckaert; de heer Daniel De Maeght; de heer Eddy Longeval; de heer Jan Desmeth; 
mevrouw Marleen De Kegel; mevrouw Veerle Seré; de heer Herwig Smeets; de heer Georgios 

Karamanis; de heer Brahim Harfaoui; mevrouw Kathleen D'Herde; mevrouw Ann Verheyen; de heer 

Olivier Huygens; de heer Guy Jonville; de heer Bart Keymolen; de heer Raf Van Brandt; mevrouw Evi 
Duson; mevrouw Wenke Peetroons; mevrouw Annelien Baes 

 

Afwezig: 

mevrouw Viviane De Gieter 

 
 

BESPREEKPUNTEN 

Aankoop 
 
1 2023_BAO_00001 2023-311 - Organisatie 

binnenschoolse kinderopvang - Goedkeuring 
lastvoorwaarden en gunningswijze - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De opdracht omvat een toezicht tijdens de schoolperiodes in de verschillende scholen van SintPieters-
Leeuw, 1 school van Halle en een luik toezicht tijdens de korte schoolvakanties (herfst-, kerst-, 

krokus- en paasvakantie) in Sint-Pieters-Leeuw. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Evi Duson, deskundige onderwijs. 
Jeroen Steeman vraagt of grotere groepen begeleiders betekent dat er meer wissels zijn. Evi 

antwoordt dat het de bedoeling is met vaste teams te werken maar dat er in geval van afwezigheden 
wel kan worden geschoven. 
 

 

Mobiliteit, Lokale economie, Landbouw & markten  
 

2 2023_BAO_00002 Handhaving tonnagebeperking 

via verkeersbord C23 - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Tijdens het mobiliteitsoverleg deelde commissaris Verkeer van PZ Zennevallei onlangs mee dat er een 

nieuwe mogelijkheid is om een meer efficiënte handhaving te organiseren ten opzichte van de vele 
verkeersborden met tonnagebeperking, die de afgelopen jaren overal werden gebruikt. Het wijzigt 



 

niets aan de gewenste beperkingen, maar de handhaving binnen de politiediensten zou veel 

eenvoudiger zijn. 

Door aanpassingen die werden uitgevoerd aan de verkeersregels, is een alternatief ontstaan voor de 
handhaving van een tonnagebeperking via het verkeersbord C23. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Annelien Baes, mobiliteitsambtenaar. 
 

 
Lokale Dienstencentra  
 

3 2023_BAO_00003 Prijsaanpassing dienst maaltijden aan huis - Standpunt 
Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Het voorstel tot prijsaanpassing voor de dienst maaltijden aan huis wordt ter goedkeuring voorgelegd 

aan de raad voor maatschappelijk welzijn.  
 

Opmerkingen 
Toelichting door Wenke Peetroons, coördinator lokale dienstencentra. 

Siebe Ruykens vraagt in hoeverre in dit dossier een benchmark gebeurd is van het particuliere 
aanbod? In hoeverre is het voorgestelde tarief marktconform met het privé-aanbod? Is die 

vergelijking gemaakt en zijn we nog steeds concurrentieel? Wenke antwoordt dat de toegepaste 

prijzen bij andere besturen werden opgevraagd, waaruit is gebleken dat de prijzen van traiteur Ronny 
in dezelfde grootorde liggen. Ze zijn iets lager maar er wordt niet dezelfde dienstverlening 

aangeboden, in casu het sociale aspect. Zo gebeurt er bij de aanvraag een huisbezoek door een 
maatschappelijk werker die ook eventuele andere sociale nodig detecteert. 

Eddy Longeval vraagt of het geen slecht idee is nu een prijsverhoging door te voeren gezien de 

economische crisis en dergelijke meer. Is er geen buffer voorzien om de gevolgen van hogere 
energie- en personeelskosten op te vangen? Wenke antwoordt dat dit de reden is dat een gefaseerde 

prijsverhoging wordt voorgesteld. De prijzen werden de voorbije 20 jaar niet meer geïndexeerd. 
Jeroen Steeman vraagt of het mogelijk zou zijn de inkomensgerelateerde tarieventabel en de indeling 

van het aantal klanten per schijf toegestuurd te krijgen. Wenke bevestigt daarvoor te zullen zorgen. 
 

 

Algemeen directeur 
 
4 2023_BAO_00004 Wijziging personeelsplan - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

Aan de gemeenteraad wordt een wijziging van het personeelsplan ter goedkeuring voorgelegd. 

 
Opmerkingen 

Toelichting door Walter Vastiau, algemeen directeur. 
 

 

5 2023_BAO_00005 Kennisgeving stand van zaken en 

opvolging toegevoegde agendapunten gemeenteraad - 
Standpunt Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

In opvolging van de laatste gemeenteraad en ter voorbereiding van de commissie, werden alle 

toegevoegde agendapunten van de gemeenteraad opgelijst. Voor de 17 toegevoegde agendapunten 
die werden goedgekeurd, werd aan de verantwoordelijke diensten een stand van zaken gevraagd (de 

antwoorden druppelen binnen). 
 

Opmerkingen 
Toelichting door Walter Vastiau, algemeen directeur. 
 



 

 
Personeel & onderwijs  
 
6  2023_BAO_00006 Oprichting nieuwe optie en kortlopende 

studierichting binnen domein beeldende en audiovisuele 
kunsten  - studierichting beeldende kunstenaar - optie 

schilderkunst - Leeuwse Kunstacademie  - Beslissing Kennis 

genomen 

Beknopte samenvatting 

De Leeuwse Kunstacademie doet het goed. Een positief verslag van de inspectie na het tussentijds 
bezoek op 7 en 8 februari 2023 met felicitaties van de inspecteur en de begeleidingsdienst OVSG zijn 

daar zeker bewijs van.  
De academie voelt zich enorm gesteund door het bestuur en wenst een belangrijke kunstacademie te 

blijven die leerlingen een kwalitatieve opleiding biedt. Daarom is het ook belangrijk gezond kritisch 
naar het aanbod te kijken en dat te verfijnen om sterk te staan voor de toekomst. De Leeuwse 

kunstacademie heeft oog voor blinde vlekken, werkpunten en uitdagingen en wenst het huidige 

aanbod voor volwassenen uit te breiden. 
Na goedkeuring van de uitbreiding volgt een vakbondsoverleg (ABC) en wordt de aanvraag ingediend 

bij het  Agentschap voor Onderwijsdiensten (AGODI). 
 

Opmerkingen 

Toelichting door Raf Van Brandt, directeur DKO. 
Gust Crabbe vraagt wat de financiële implicaties zijn. Raf antwoordt dat alle voorgestelde initiatieven 

binnen het gesubsidieerde urenpakket vallen. 
 

 
HOOGDRINGENDE PUNTEN 

 

Secretariaat 
HD 1 2023_BAO_00007 Situatie asielzoekers Ibis Hotel Ruisbroek - Standpunt 

Kennis genomen 

Beknopte samenvatting 

De burgemeester licht de situatie toe van de asielzoekers die gisteren in het Ibis Hotel in Ruisbroek 
werden ondergebracht. Momenteel zijn er 30 mensen vertrokken naar Fedasil.  

 
Opmerkingen 

Eddy Longeval meldt dat nieuwe mensen zijn aangekomen aan het Ibis Hotel die op eigen initiatief 

zijn gekomen omdat ze hadden gehoord dat er een hotel beschikbaar was. 
Burgemeester antwoordt. 
 

 

In opdracht, 

 

Walter Vastiau         Ann De Ridder 

 

 

 

 

secretaris commissie        voorzitter commissie 

 

 

 

 

 

 

 

 


